



11.11.2024

JulkICT

Digitalisaation ja tiedon liikkuvuuden esteiden purkamisen hanke, työpaketti 3B: Automaation lisääminen päätöksenteossa

Aika 11.11.2024 klo 13:00-14:30

Paikka Teams

Osallistujat Puheenjohtaja:
Antti Helin, valtiovarainministeriö

Varapuheenjohtaja:
Viveca Still, valtiovarainministeriö

Jäsenet:
Mirva Kauppinen, Ruokavirasto
Kirsti Tuumi, Ruokavirasto
Kirsi Lamberg, Kuntaliitto
Antti Hästbacka, Tulli (läsnä klo 13.42 alkaen)
Teppo Weckman, Tulli
Petri Lemettinen, Kansaneläkelaitos
Petteri Jartti, oikeusministeriö
Katri Aho, maa- ja metsätalousministeriö (poissa)

1. Kokouksen avaaminen, asialistan ja edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksyttiin asialista. Todettiin, että jaossa oli ollut väärän kokouksen pöytäkirja ja päätettiin, että edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksytään kirjallisessa menettelyssä.

2. Raportointilomake: Pankki- ja maksutilietojärjestelmän hyödyntäminen Kelassa

Keskusteltiin koordinaatioryhmälle väliraporttia varten toimitettavasta lomakkeesta. Jartilla (OM) oli kommentteja ja huomioita lomakkeen sisällöstä, jotka luvattiin toimittaa tarkemmin kokoukseen jälkeen kirjallisesti. Sovittiin, että täydennetyt lomakkeet toimitetaan tämän viikon kuluessa eli viimeistään 15.11. alatyöryhmälle käsiteltäväksi kirjallisessa menettelyssä ensi viikon loppuun eli 22.11. mennessä.

3. Raportointilomake: Varhaiskasvatuksen maksuja koskeva sääntely

Keskusteltiin koordinaatioryhmälle väliraporttia varten toimitettavasta lomakkeesta. Jartilla (OM) oli kommentteja ja huomioita lomakkeen sisällöstä. Jartti lupasi toimittaa kokoukseen jälkeen huomionsa vielä kirjallisesti. Sovittiin, että täydennetyt lomakkeet toimitetaan tämän viikon kuluessa alatyöryhmälle käsiteltäväksi kirjallisessa menettelyssä ensi viikon loppuun (22.11.) mennessä, samaan tapaan kuin kohdassa 2 käsitelty raportointilomake.

4. Viljelytukien käsittely

Tehtiin katsaus viljelytuki-casen valmisteluun. Lomaketta ei ole voitu valmistella tätä kokousta varten vielä riittävästi. On mahdollista, joskin epätodennäköistä, että lomake valmistuu marraskuun aikana; jos näin kävisi, voitaisiin se mahdollisesti hyväksyä kirjallisessa menettelyssä. Todettiin, että koordinaatioryhmän suuntaan olisi tärkeää olla marraskuun aikana vähintään jonkinlaiset yleiset linjat siitä, mitä casen osalta tulisi tehdä. Tapaus on sinänsä tärkeä ja laajamittainen, joten sen työstämistä olisi syytä jatkaa jollain tapaa hankkeen yhteydessä. Puheenjohtaja selvittää vielä asiaa MMM:n ja Ruokaviraston kanssa.

5. Seuraava kokous

Työryhmän seuraava kokous on 11.12. kello 14:00-15:30.

6. Muut asiat

Ei ollut muita asioita.

7. Kokouksen päättäminen

Kokous päättyi klo 14.00